
PROTOKÓŁ Nr XLVII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 7 września 2021 roku 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył XLVII w bieżącej kadencji obrady 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Poinformował, że sesja została zwołana w oparciu o art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca     

1990 r. o samorządzie gminnym, czyli na wniosek Burmistrza. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze  

9 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w związku z obowiązującymi przepisami 

Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r.  

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE 

RODO a także art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym        

(t.j. Dz.U. z 2020 r. poz.713 ze zm.) obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Powitał Radnych, Panią Burmistrz Stąporkowa Dorotę Łukomską oraz Panią Skarbnik.  

Lista obecności Radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Stąporkowie wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenie 

do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Stąporkowa z dnia 6 sierpnia 2021 r. Poinformował, że w związku z tym, że 

wnioskodawcą sesji jest Burmistrz Stąporkowa, to zgodnie z art. 20 ust. 4 ustawy z dnia          

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym do zmiany porządku obrad niezbędna jest zgoda 

wnioskodawcy. Zapytał czy Pani Burmistrz wyraża zgodę na wprowadzenie powyższego 

projektu uchwały. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska wyraziła zgodę na wprowadzenie zmian             

w porządku obrad. 

W związku z powyższym poddał pod głosowanie wprowadzenie projektu uchwały do 

porządku obrad. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za”- 6 głosów 

− „przeciw”- 0 głosów 

− „wstrzymało się” – 3 głosy 

wprowadziła do porządku obrad sesji projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Stąporkowa z dnia 6 sierpnia 2021 r. 

W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały został wprowadzony do 

punktu 3 ppkt d). 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że Burmistrz Stąporkowa 

złożyła projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych. 



W związku z tym poddał pod głosowanie wprowadzenie powyższego projektu uchwały do 

porządku obrad. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” wprowadziła do porządku 

obrad sesji powyższy projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, projekt uchwały został 

wprowadzony do punktu 3 ppkt e). 

W związku z brakiem uwag i pytań do projektu porządku obrad XLVII sesji Rady Miejskiej 

w Stąporkowie Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za”- 8 głosów 

− „przeciw”- 0 głosów 

− „wstrzymało się” – 1 głos 

przyjęła proponowany porządek obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. Pkt.3 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wszystkie projekty uchwał pozytywnie 

zaopiniowane co do zgodności z prawem zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady Miejskiej i ponieważ Radni mają je przed sobą, nie zachodzi 

potrzeba ich odczytywania.  

Ad.pkt.3. ppkt. a) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/294/2021 z dnia 

8 czerwca 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” podjęła uchwałę             

NR XLVII/320/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/294/2021 z dnia 8 czerwca 

2021 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu 

W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3. ppkt. b) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2021-2033. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” podjęła uchwałę             

NR XLVII/321/2021. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2021-2033. 

W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część 

Ad.pkt.3. ppkt. c) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 

2021 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” podjęła uchwałę            

NR XLVII/322/2021 w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2021 rok. 



W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3. ppkt. d) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Stąporkowa z dnia 6 sierpnia 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odczytał treść §1. „Uznaje się za 

bezzasadną skargę wniesioną w dniu 6 sierpnia 2021 r. na działalność Burmistrza Stąporkowa 

w zakresie niewłaściwego naliczenia opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych”. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za”- 6 głosów 

− „przeciw”- 0 głosów 

− „wstrzymało się” – 3 głosy 

podjęła uchwałę NR XLVII/323/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Stąporkowa z dnia 6 sierpnia 2021 r. 

W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3. ppkt. e) Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji 

nowych przystanków komunikacyjnych. 

Radny Jakub Dejczer zwrócił się z prośbą do Pani Burmistrz aby zainterweniowała                

w sprawie możliwości zakupu biletów miesięcznych przez uczniów dowożonych do szkół 

przez firmę „Muszkieter” z miejscowości Czarna oraz Czarniecka Góra. Dodał, że kierowca 

stwierdził brak przystanków na trasie przejazdu w obu miejscowościach. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska odpowiedziała, że mimo braku biletów 

miesięcznych uczniowie są dowożeni do szkół. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że na wspólnym posiedzeniu 

komisji w dniu dzisiejszym informował o tym, że Komisja Spraw Społecznych będzie 

rozmawiała z dyrektorami placówek oświatowych i temat dojazdów zostanie poruszony. Nie 

zgodził się co do tego, iż to Gmina dała za mało czasu przewoźnikowi na zapoznanie się         

z trasami przejazdów. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska poinformowała, że zweryfikuje dlaczego 

autobusy nie zatrzymują się na wyznaczonych przystankach.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej dopytał czy dzieci zostały zabrane            

z nieujętych w wykazie przewoźnika przystanków. 

Radny Jakub Dajczer odpowiedział, że nie. Dodał, iż jego zdaniem wina tkwi po stronie 

przewoźnika, nie Gminy.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 9 głosami „za” podjęła uchwałę             

NR XLVII/324/2021 w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych. 

W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część 

 

 



Ad.pkt.4. Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

XLVII sesji Rady Miejskiej dziękując wszystkim za udział w sesji. 

 

  
     

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Milena Pokusa                                                               Jacek Kołodziej 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


